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Persbericht  Unie van Waterschappen 

Milieu en Waterschappen 

Onder het kopje "Milieu en Waterschappen" heeft de 
Unie op de vooravond van de jaarvergadering het vol-
gende persbericht uitgezonden: 

De waterschappen In de meeste provincies hebben 
het gebruik van chemische onkruidbestrijdingsmid-
delen en insecticiden afgeschaft. Tevens wordt bij de 
waterschappen in ruime mate rekening gehouden met 
natuurbehoud en milieubescherming, waarvoor jaar-
lijks grote bedragen worden uitgetrokken. 

Dit blijkt uit een enquête gehouden onder 106 grote 
waterschappen, die onlangs op Initiatief van de Unie 
van Waterschappen werd gehouden. 

De meeste milieumaatregelen van de waterschappen 
worden voorbereid in nauw overleg met Staatsbosbe-
heer, de Vereniging tot behoud van natuurmonumen-
ten en regionale en plaatselijke milieuorganisaties, als-
mede provinciale landschapsorganisaties. 

In veel gevallen wordt aandacht besteed, zo blijkt uit 
de enquête, aan de pellbeheerslng van het water in 
verband met het verkrijgen van zo gunstig mogelijke 
omstandigheden voor de vogel populaties. 

Op initiatief van waterschappen worden in toenemen-
de mate gebieden tot natuurgebied verklaard'met alle 
positieve gevolgen voor de aanwezige flora en fauna. 
Vele waterschappen rekenen het tot hun taak het aan-
brengen en onderhouden van afrasteringen voor de 
bescherming van broedgebieden en het bevorderen 
van flora langs dijken en taluds. 

Een aantal waterschappen heeft in dit verband afge-
zien van beeknormallsatie en het weghalen van hout-
wallen, rietkragen en oeverbegroellngen. 

Persberichten  Ministerie  van Landbouw  en Visserij 

Overleg minlster-bosschap 

Tijdens een gesprek van het Bosschap met de minis-
ter van landbouw en visserij, mr. A. van der Stee, 11 
december J.l. heeft het schap de huidige problemen in 
de bosbouw nader toegelicht. Als belangrijkste punten 
kwamen naar voren, de problemen t.a.v.: 

— instandhouding van een, voor de particuliere bosel-
genaar, rendabele exploitatie; 
— de Instandhouding van de werkgelegenheid in de 
bosbouw. 

De bewindsman zegde in principe toe, te willen over-
wegen meer geld beschikbaar te stellen voor de uit-
voering van beheersmaatregelen. In nader overleg tus-
sen het ministerie van landbouw en visserij en het Bos-
schap zal getracht worden een voorstel voor de gewen-
ste maatregelen nader uit te werken. 

Bijdrageregeling voor schade door iepeziekte 

De directeur Staatsbosbeheer kan in verband met de 
lepezlekte een bijdrage tot maximaal 100% geven In de 
kosten van het vellen van door de lepezlekte aangetas-
te iepen en het onschadelijk maken van het besmette 
materiaal en van mogelijke broedplaatsen van de grote 
en kleine lepespintkever, voorzover de uitvoering heeft 
plaatsgevonden In 1975 en/of 1976. 

Dit blijkt uit een beschikking van de minister van land-
bouw en visserij, mr. A. van der Stee. 

In de goedgekeurde kosten van beplantingen, die 
worden aangelegd ter vervanging van landschap-
pelijke beplantingen, die ter bestrijding van de lepe-
zlekte in 1974,1975 en/of 1976 zijn of zullen worden 
gerooid resp. geveld, kan de directeur Staatsbosbe-
heer een bijdrage toekennen van maximaal 80%. Dit 
geldt tevens ten aanzien van de goedgekeurde kosten 
van het beplantingsplan dat In verband hiermede wordt 
gemaakt. 

Geen explosieve, hoogstens enige, toeneming 
vossenstand 

Van een explosieve toeneming van de vossenstand is 
niet gebleken. Hoogstens is er sprake van enige 
toeneming. Het ministerie van landbouw en visserij 
volgt de ontwikkeling van de vossenstand zoveel mo-
gelijk, om in te kunnen grijpen Indien zich inderdaad 
grote toeneming zou voordoen. 

Dit onder meer antwoordt minister A. van der Stee 
(landbouw en visserij) mede namens de staatssecreta-
ris van volksgezondheid en milieuhygiëne (de heer J. 
P. M. Hendriks) op vragen van de Tweede Kamerleden, 
de heren De Koster en Waalkens. 
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